

# Bestyrelsesmøde i FFI-fodbold

Dato: tirsdag d. 2. juni 2020

Tid: 18.30-20.30

Sted: Fodboldvej

Ordstyrer: Anders Brandt Sørensen

Referent: ?

## Referat

### 1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde: *Godkendt*

*Sagsfremstilling*

...

*Indstilling*

Formanden indstiller, at referatet godkendes.

Godkendt

### 2. Træner/spillersituationen – Senior

*Sagsfremstilling*

Lindy og John orienterer

*Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen træffer de nødvendige beslutninger i forhold til træner/spillersituationen for den kommende sæson.

Peter Enevoldsen overtager efter Troels Gaardbo som cheftræner for førsteholdet. Peter Enevoldsen skal samtidig deltage i trænerinspiration for ungdom og kvindeholdet.

Peter Jørgensen stopper som andenholdstræner og indgår fremadrettet i STU. Thomas P bliver ny andenholdstræner.

STU holder spillersamtaler i den kommende uge.

### 3. Tøjpakker(kontingent)

*Sagsfremstilling*

Vi er i et dilemma i forhold til tøjpakker og kontingent. Lindy orienterer

*Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen vedtager en ordning for denne sæson i forhold til tøjpakker

Kontingentpakken fastholdes men sættes i gang efter sommerferien, når vi har et overblik over, hvem der har betalt kontingent. Der skal sættes en skæringsdato(30/6). Hvis man har betalt kontingent inden da får man kontingentpakken fra august.

#### **4. Ungdom**

##### *Sagsfremstilling*

Casper orienterer om den nuværende situation på ungdomssiden og

##### *Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter orienteringen og tager stilling til eventuelle beslutningspunkter i Caspers fremlæggelse.

Alle hold er kommet i gang. Der er kommet tilgang i flere årgange.

Vi slår kommende U16 og U17 sammen til en stor U17 årgang.

U14 bliver tilmeldt liga 3

48 drenge i U9

Generelt ser det godt ud fodboldmæssigt.

VI starter et U18 kvindehold op

Det nye ungdomsudvalg er i gang.

Udvalget er ved at opbygge en trænerbank til specifiktræning.

Ungdomsudvalget består af Casper, Ricky Christensen, Lars Nielsen og Dorthe Jensen +

Michael(ungdomskonsulent)

#### **5. Graffiti i opgangene på Stadion**

##### *Sagsfremstilling*

Anders har fået et tilbud om at få lavet graffitikunst af en graffitikunstner fra Aalborg for 10.000kr alt inkl. I opgangene på Stadion. Harald Niensens motiv forventes at indgå i graffitien

##### *Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter, hvorvidt det kan være ønskeligt med kunst i opgangene og hvilke fonde vi evt. kan søge i den sammenhæng.

Anders tager snak med kunstner om muligheder for andre steder og graffiti

#### **6. Lyd på Stadion**

##### *Sagsfremstilling*

Ronni har indhentet tilbud: bedre lyd på Stadion koster 140.000kr. Vi skal overveje, hvordan vi kan få de penge skrabet sammen, hvis det er noget, vi på sigt ønsker os.

##### *Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen drøfter lydstrategien for Stadion

Lydstrategi drøftet.

#### **7. Økonomi**

##### *Sagsfremstilling*

Vi skal have dannet os et overblik over vores økonomi i klubben, så vi har et bud på, hvad bundlinjen siger 31/12 2020

##### *Indstilling*

Formanden indstiller, at John og Anders til et kommende møde fremlægger et revideret budget for 2020

Indstilling tiltrædes

Støttepakker tør vi ikke i forhold til at forældrene allerede har betalt kontingent uden at børnene har spillet.

Vi kan sætte i gang med "i'll be back..." t-shirt. Dorthe(ungdomsudvalg) følger op.

**8. Ny dato for generalforsamling**

*Sagsfremstilling*

Vi skal finde en dato for generalforsamling i august(vi når det ikke i juni)

*Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen fastsætter en generalforsamlingsdato.

Poul og Anders finder en dato

**9. Covid-19tilskud**

*Sagsfremstilling*

Bestyrelsen skal tage stilling til, hvorvidt vi skal fortsætte med lønkomp. Frem til 8.juli. desuden vil der være orientering om støtte i forhold til aflyst cup. No.1

*Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen godkender, at vi fortsætter med lønkomensation frem til 8. juli dog således, at Poul kommer på arbejde i udgangspunktet en dag om ugen.

Indstilling tiltrædes

**10. Cuppens status**

*Sagsfremstilling*

Vi drøfter fra tid til anden, om vi skal beholde cuppen. Cuppen er en del af Ffi. Og cuppen har – siden rædselsåret med minus 700.000 kr givet overskud til klubben. Derfor vil det være naturligt at sige, at cuppen er en integreret del af klubben. Det er vigtigt, at vi arbejder for at udvikle cuppen. Det gør vi nemmest med det udgangspunkt, at cuppen skal forblive en del af Ffi. Vi er så at sige ikke på vej væk fra cuppen.

*Indstilling*

Formanden indstiller, at cuppen består og at klubben fremadrettet arbejder for at styrke cuppen.

Indstilling tiltrædes

**11. 90-års-jubilæum**

*Sagsfremstilling*

Vi har 90-års jubilæum til næste år. Det skal fejres. Allerede nu kan vi nedsætte en arbejdsgruppe og overveje, om vi skal indgå i festligt samarbejde med de andre Ffi-afdelinger.

*Indstilling*

Formanden indstiller, at bestyrelsen nedsætter et jubilæumsudvalg.

Ffi-håndbold har forespurgt om vi vil være med i fælles fest.

Pauli nedsætter jubilæumsudvalg.

**12. evt.**

Årets "Guldharald": Vi har brug for ungdomsspillere mandag d. 6. juli i spillertøj(så mange som muligt)